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 Naše Kameničky 

Rok vydání: 2013                                               Vydavatel: Obecní úřad Kameničky 
Číslo: 3                                                              Zpracoval: rattle 

Vážení spoluobčané, 
 

děti mají nástup do školy za sebou a my můžeme konstatovat, že se nám i letos podařilo během prázdnin 
zlepšit prostředí naší školy a školky. Ti větší využijí nového povrchu na našem sportovišti ke zlepšení své kondice. 
Malým dětem jsme zateplili mateřskou školku, aby v zimě nestrádaly od studené podlahy a průvanu od oken. 
Administraci dotace, kterou jsme na tuto akci dostali, skvěle zvládla p. Yvona Jandová a technický dozor p. Josef 
Halamka,  za což patří oběma velké díky. V neposlední řadě bude v brzké době dokončena cyklostezka do Jeníkova, 
kterou by měly od začátku října začít využívat hlavně děti navštěvující naší Základní a Mateřskou školu. Mohou ji 
však samozřejmě využít i ostatní občané na procházku a návštěvu svých známých nebo příbuzných v Jeníkově. 

         Petr Rybička, starosta obce 

JEDNÁNÍ RADY A ZASTUPITELSTVA OBCE 
RADA OBCE – SOUHRN VŠECH JEDNÁNÍ 

RO SCHVÁLILA 

- smlouvu o poskytnutí podpory z Státního fondu životního prostředí v rámci Operačního programu 

Životní prostředí na akci „Zateplení a výměna oken v mateřské škole“ dle předloženého návrhu - 

uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a souhlasu se zřízením stavby 

plynárenského zařízení k č. p. 11 dle předloženého návrhu;  

- smlouvu o dílo s fy Stavby Kapitán, s.r.o., na výměnu 8 ks oken v jídelně ZŠ a 4 ks oken mezi jídelnou a 

MŠ a na stavební úpravy vstupu do MŠ dle předloženého návrhu; 

- smlouvu o dílo s fy Martin Straka, dokončovací stavební práce, Svratouch, na provedené nátěru střechy 

jídelny ZŠ a MŠ Kameničky dle předloženého návrhu; 

- smlouvu o dílo s fy REACOM s.r.o., Třebíč, na opravu komunikací  Kameničky - Filipov dle předloženého 

návrhu; 

ZATEPLENÍ A VÝMĚNA OKEN V MATEŘSKÉ ŠKOLE 

Projekt spolufinancovaný z Operačního programu životní prostředí „Zateplení a výměna oken v mateřské škole“ 

je ukončen. Firma Stavby Kapitán, s.r.o., Svratka, zrealizovala stavbu v souladu s podmínkami dotačního titulu a s 

projektovou dokumentací za částku 1 096 091,- Kč včetně DPH. Všechny požadované dokumenty byly odeslané 

Státnímu fondu životního prostředí ke kontrole. Na jejím základě bude upřesněna výše dotace. 

Zároveň s touto zakázkou byla z rozpočtu obce a rozpočtu školy vyměněna okna ve spojovacím krčku mezi 

jídelnou a mateřskou školou, v jídelně byla vyměněna okna a byl zateplen strop. V budově mateřské školy byla 

opravena střešní okna, kterými zatékalo. Střecha jídelny bude natřena. Všechny práce, mimo nátěru střechy 

jídelny, byly ukončeny včas o prázdninách, aby nebylo ohroženo zahájení nového školního roku. 
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SNÍŽENÍ ENERGETICKÉ NÁROČNOSTI SOKOLOVNY KAMENIČKY 

Byla zahájena realizace projektu celkové rekonstrukce budovy sokolovny včetně výměny zdroje vytápění, na 

který máme příslib dotace z Operačního programu životní prostředí. V souladu s podmínkami dotačního titulu 

bylo osloveno pět firem, kompletní zadávací dokumentace byla zveřejněna na příslušných webových stránkách. 

Pokud veřejná zakázka proběhne bez komplikací, může vybraný dodavatel zahájit rekonstrukci budovy 

v listopadu tohoto roku. Plánované ukončení celého projektu je do 31. prosince 2014. 

CYKLOSTEZKA JENÍKOV - KAMENIČKY 

Na stavbu cyklostezky byla podaná žádost o finanční dotaci ze Státního fondu dopravní infrastruktury, která však 

byla neúspěšná. Zároveň však proběhlo výběrové řízení na dodavatele stavby, kterým se rozpočtovaná částka 

stavby radikálně snížila na přibližně stejnou částku, jakou by obce musely stavbu spolufinancovat.  Proto se obce 

dohodly, že cyklostezku vybudují  z rozpočtů obcí Jeníkov a Kameničky. Obce se na financování podílejí 

poměrnou částí podle délky stavby, Kameničky uhradí částku ve výši cca 400 tis. Kč. Stavbu provádí firma M - 

SILNICE a.s., Pardubice, dokončena má být do konce září letošního roku. 

Yvona Jandová, místostarostka obce 

HŘIŠTĚ S UMĚLÝM POVRCHEM 
V měsíci srpnu proběhla výměna povrchu na našem hřišti s umělým povrchem. Tuto výměnu si vyžádal 

nevyhovující stav původního povrchu, kdy hlavně za mokra hrozilo uklouznutí a zranění jak dětí ze školy, tak 

ostatních sportovců využívajících naše sportoviště. 

Při této výměně jsme přistoupili k celkové rekonstrukci sportoviště, která spočívala ve výměně basketbalových 

košů, nátěru mantinelů, opravě sítí, zřízení vrat na odklízení sněhu a dalších drobných prací. Tyto práce 

prováděli naši zaměstnanci. Samotnou výměnu povrchu prováděla firma Stavby Krajča s. r. o.  z Pozlovic, která 

nabídla nejnižší cenu 519 424,-Kč včetně DPH. Tato částka je i tak velmi vysoká, a proto apeluji na všechny, kteří 

budou sportoviště v budoucnu využívat, aby dodržovali určená pravidla a provozní řád na sportovišti. Za to všem 

děkuji. 

Petr Rybička, starosta obce 

AKTUALITY 
PLATBY 
Prosíme všechny občany o urychlené doplacení poplatku za odpady, odběr vody a stočné Uvádíme znovu číslo 
účtu a variabilního symbolu pro jednotlivé platby. 
Číslo účtu: 3728-531/0100 
Variabilní symbol pro jednotlivé platby: 
voda      2310 + číslo popisné 
stočné   2321 + číslo popisné 
odpady  1337 + číslo popisné 
Děkujeme. 

DVD  „KULTURNÍ ROK 2012 V KAMENIČKÁCH“ 

Rok 2012 byl 620. výročím obce Kameničky. Pro  tuto příležitost připravila obec celoroční program výtvarných a 

hudebních projektů. Výstavy výtvarného umění proběhly v prostorách obecního úřadu, koncerty významných 

hudebních těles se uskutečnily v kostele Nejsvětější Trojice. Všechny programy kulturního roku byly natáčeny a 

dokumentovány, výsledkem je DVD „Kulturní rok 2012 v Kameničkách“, ke kterému namluvil komentář Alfred 

Strejček. V jeho podání zazní i několik básní vztahujících se k našemu kraji, které pan Strejček sám vybral. DVD se 

prodává na obecním úřadě a v Galerii Antonína Slavíčka za 90,- Kč.  

NAŠE ŠKOLA A ŠKOLKA 
NOVÝ ŠKOLNÍ ROK 

Prázdniny uběhly jako voda a v naší škole je opět živo.  Do lavic usedli nejen žáci stávající, ale poprvé z nich 

hleděli i udivené tváře 16 nových prvňáčků, které doprovázeli jejich rodiče.  V jejich první školní den je ve škole 

přivítali pan starosta P. Rybička a paní M. Hladíková a ředitelka školy PaedDr. D. Nejedlá spolu s jejich třídní 

učitelkou Mgr. H. Dobiášovou. 
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Všichni žáci si prohlédli nově upravenou jídelnu, kde se nám podařilo vyměnit okna a zateplit podhled, nový 

teplý kabát s novými okny dostala i budova mateřské školy. 

Pro žáky se otvírá možnost nových nepovinných předmětů, které 

v rámci projektu ESF OPVK budou navštěvovat po celý školní rok 

zdarma. Zaměřili jsme se na konverzaci v anglickém jazyce, informatiku, 

ekologii, zeměpis a velmi se všichni těší i na práci s keramikou a sklem. 

Zároveň se nám podařilo zapojit se do velkého projektu, který kraj získal 

na podporu přírodovědného vzdělání, a staneme se jednou z mála 

základních škol, které budou každý měsíc jeden den pracovat ve 

výborně vybavených laboratořích Střední průmyslové školy chemické 

v Pardubicích. Naši žáci mají také možnost přihlásit se na „Objevitelské 

víkendy“, které organizuje Johns Hopkins University, Národní vzdělávací 

fond a Masarykova univerzita v Brně pod patronací nadace Nadané dítě. 

Na závěr přeji všem žákům nejen mnoho úspěchů ve škole, ale i mnoho 

dobrých kamarádů a pohody po celý školní rok, všem kolegům přeji 

hodné žáky, hodně sil do celého školního roku a nám všem, abychom se 

do naší školy každý den těšili.  

PaedDr. Dagmar Nejedlá, ředitelka ZŠ a MŠ Kameničky 

Z ČINNOSTI SPOLKŮ  
 SKAUTI 

Letošní skautské prázdniny byly jako každý rok ve znamení čtrnáctidenního tábora. Do teepek na louku u Lhot se 

nás na druhou půlku července přestěhovalo celkem 53. Hned první večer jsme se přesunuli do vzdálené 

Středozemě, kam nás pozval trpaslík Thorin, abychom mu pomohli zachránit trpasličí království, kterého se 

zmocnil zlý drak Šmak. Než se nám podařilo získat království zpět, vyráběli jsme si luky, vařili lektvary, 

vyzkoušeli si ošetřování zraněných zvědů, překonávali různé lanové překážky, batikovali trička, zažili vodní 

bitvu a mnoho dalších aktivit. Během tábora jsme se také vypravili do údolí řeky Doubravky a ke spadlé stíhačce. 

Při táborové olympiádě jsme měli možnost vyzkoušet si naši fyzickou zdatnost a naopak při táborových ohních a 

karnevalu stránku uměleckou. Ke konci tábora si dvě vlčata, tři světlušky a čtyři skautky splnily sliby a světlušky 

Terezka S. a Klárka Č. získaly ocenění Tři kapky rosy za zvládnutí tří úkolů, kde ukázaly svoji odvahu, vytrvalost 

a všestranné znalosti. 

Krásných a dobrodružných čtrnáct dnů uteklo jako voda a už nyní se těšíme na září, až se opět sejdeme na 

pravidelných schůzkách a výpravách. 

 
Iveta Cachová 
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Z KRONIKY 
V letošním roce si připomínáme 130. výročí narození Josefa Dvořáka a 50. výročí úmrtí Karla Wagnera. Některé 

jejich obrazy, které zviditelnily krásu našeho kraje, jsme mohli vidět na výstavě, která proběhla v srpnu. Výstava 

se návštěvníkům líbila, zvlášť velkému obdivu se těšila opona, kterou namaloval Josef Dvořák v roce 1909. Jeho 

další opona, kterou namaloval v roce 1927 je zatím uložena v depozitu. 

Dle obecní kroniky se oba mistři podíleli na společenském životě v naší obci. Zvláště v ochotnickém divadelním 

spolku, pro který oba malovali kulisy. Karel Wagner se ujal režie různých představení a výpravy kostýmů. 

V obecním archivu jsou fotografie z některých představení. Mnozí z Vás si možná vzpomenou a rádi si 

připomenou atmosféru a nadšení, které panovaly při zkouškách i při samotných představeních. Proto 

přikládáme několik fotografií.  

Z obecní kroniky o průběhu divadelních představení: 

 

 

Martina Halamková 


